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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  15 oktober 2024 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen VVD inzake drempel voor inwoners bij 

aanlevering van asbesthoudend materiaal op milieustraat. 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 11 september 2024 heeft de fractie van de VVD schriftelijke vragen 
gesteld over een drempel voor inwoners om asbesthoudend materiaal naar 
de milieustraat in Hoogeveen te brengen. 
Omdat uit de vraagstelling niet geheel duidelijk wordt welke drempel 
precies wordt bedoeld (hoeveelheid of sloopmelding) wordt bij de 
beantwoording van de vragen op beide aspecten bij de aanlevering van 
asbesthoudend materiaal op de milieustraat ingegaan. 
 
 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. De VVD is geschrokken van het feit dat er een drempel is voor inwoners 

bij de gemeente Hoogeveen om asbest in te leveren. Is het college het 
met de VVD eens dat de gemeente Hoogeveen juist staat voor het 
faciliteren van deze inwoners? Is het college met de VVD eens dat 
inwoners die in het belang van de gezondheid van zichzelf en de 
samenleving juist goed handelen en daarin gefaciliteerd moeten 
worden? 
 
In het algemeen is het college van mening dat inwoners die in het 
belang van de samenleving handelen daarin zoveel mogelijk 
gefaciliteerd moeten worden. Bij de verwijdering van asbesthoudend 
materiaal door particulieren zijn echter voorwaarden van toepassing die 
in geheel Nederland gelden. Eén van deze regels is dat er maximaal 
sprake mag zijn van 35m2. Boven deze grens dient een gespecialiseerd 
bedrijf voor verwijdering te worden ingeschakeld. Bovendien is een 
sloopmelding bij de gemeente verplicht. Uiteraard volgt de gemeente 
landelijke regelgeving op dit gebied. 
 

2. Hoeveel asbesthoudend materiaal is ingeleverd in 2021, 2022, 2023 en 
in 2024 (per jaar het cijfer)? 
 
De afgelopen jaren zijn onderstaande hoeveelheden asbesthoudend 
materiaal ingeleverd op de milieustraat. 
2021: 43.170 kg. 
2022: 29.480 kg. 
2023: 33.640 kg. 
2024: 19.900 kg. (t/m augustus) 
 

3. Volgens het informatiepunt Leefomgeving (2024) bepalen milieustraten 
hun eigen acceptatiebeleid, zoals het brengen van asbesthoudend 
materiaal zonder sloopmelding. Staat de gemeente Hoogeveen hier ook 
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voor open in het belang van de gezondheid van de inwoners van de 
gemeente Hoogeveen? 
 
Weliswaar kunnen milieustraten in hun acceptatiebeleid bepalen 
asbesthoudend materiaal zonder overlegging van (een afschrift van) de 
(digitale) sloopmelding in te nemen, hetgeen echter niet betekent dat 
voor het verwijderen van asbest geen sloopmelding gedaan behoeft te 
worden. Zoals reeds bij 1 vermeld is dat conform landelijke regelgeving 
verplicht. Overlegging van (een afschrift van) de (digitale) sloopmelding 
bij aanlevering van asbesthoudend materiaal op de milieustraat dient 
om vast te stellen dat melding daadwerkelijk heeft plaatsgevonden. 
 

4. Staat het college verder open voor het stimuleren en het versimpelen 
van het inleveren van asbesthoudend materiaal? Zo ja, op wat voor 
manier? 
 
Inwoners van de gemeente Hoogeveen kunnen, onder overlegging van 
(een afschrift van) de (digitale) sloopmelding, gratis 
verpakkingsmateriaal (zakken / folie / tape), dat speciaal voor asbest is 
bedoeld (d.w.z. sterk en voorzien van opdruk), ophalen bij de 
milieustraat en faciliteert op die manier reeds het veilig inleveren van 
asbesthoudend materiaal. 

Het college staat open voor (verdere) suggesties ter verbetering van het 
huidige proces die passen binnen landelijke regelgeving hieromtrent. 
 
 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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